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In the following, we would like to inform you about the processing of personal data in connection with the use of "Microsoft Dynamics 365" and AI-supported processing by Freudenberg FST GmbH (FST). We use Microsoft Dynamics for customer relationship management as well as additional AI-supported services from Aliru GmbH within customer communication and for control purposes. Microsoft Dynamics 365 is a service provided by Microsoft Corporation, One Microsoft Way, Redmond, WA 98052-6399, USA, and ALIRU Services are provided by Aliru GmbH, Julius-Hatry-Strasse 1, 68163 Mannheim, Germany. An data processing agreement has been concluded with both companies, which ensures the protection of customer data. All AI-generated information is subject to control obligations for completeness, correctness and up-to-dateness by FST.

1. Purpose of data processing
We use "Microsoft Dynamics" and AI-powered services from ALIRU ato document communication with existing customers and potential new customers of Freudenberg FST GmbH and its associated legal entities within the business group. 

The controller according to Art. 4 para. 7 EU General Data Protection Regulation (GDPR) is

Freudenberg FST GmbH
Höhnerweg 2 - 4
69469 Weinheim/Bergstraße, Germany
Phone: + 49 (0) 6201 - 80-66 66
Fax: + 49 (0) 6201 - 88-66 66
E-Mail: info[at]fst.com

You can contact our Data Protection Officer at the following address:
legitimis GmbH
Ball 1
51429 Bergisch Gladbach, Germany
Phone: +49 (0) 2202 28 941-0
E-mail: dataprotection-FST[at]legitimis.com

2. Processing of personal Data:
When using "Microsoft Dynamics" and AI-powered services from ALIRU, different types of data are processed. The following personal data is processed:

Contact details: Contact details such as email address, telephone number, company address
Communication data: recordings of meeting minutes, meeting notes, translation data 
Control data: assignment of tasks, decisions, order data

Automated decision-making within the meaning of Art. 22 GDPR does not take place.

Legal basis
The legal basis for the processing by Microsoft Dynamics is the legitimate interest in accordance with Art. 6 para. 1f GDPR in efficient business group-wide customer relationship management.
The legal basis for the collection of communication data collected during Teams-based conversations with you is your personal consent pursuant to Art.  Art. 6 para. 1a GDPR. Before the start of the conversation, you will be actively asked for your consent to activate the AI-based functionalities (Sally AI Meeting Agent). You can also ask for deactivation during the call.  

Recipients / Data Transmission
Personal data collected in connection with customer data management in Microsoft Dynamics 365 is generally processed by Microsoft Corporation on behalf of Microsoft Corporation. Additional data collected in the context of the use of Sally will be processed by ALIRU GmbH on behalf of ALIRU GmbH. 

Data processing outside the European Union
Data processing outside the European Union (EU) does not take place. Data is stored at Microsoft and ALIRU data centers within the European Union.

3. Your rights as a data subject
You have the right to be informed about the personal data concerning you. You can ask us for information at any time.

In the event of a request for information that is not made in writing, we ask for your understanding that we may ask for proof that you are the person you say you are.

In addition, you have the right to rectification or deletion or to restriction of processing, insofar as you are legally entitled to this.

Finally, you have the right to object to the processing within the framework of the legal provisions.

You also have the right to data portability under data protection regulations.

4. Deletion of data
As a matter of principle, we delete personal data if there is no need for further storage. A necessity may exist in particular if the data is still required for the performance of contractual services, for the examination and granting or defense of guarantee and warranty claims. In the case of statutory retention obligations, deletion is only possible after the expiry of the respective retention obligation.

5. Right to lodge a complaint with a supervisory authority
You have the right to complain about the processing of personal data by us to a data protection supervisory authority.




Datenschutzinformationen für Microsoft Dynamics 365 und ALIRU Services der Freudenberg FST GmbH
Wir möchten Sie nachfolgend über die Verarbeitung personenbezogener Daten im Zusammenhang mit der Nutzung von "Microsoft Dynamics 365" und KI-gestützter Verarbeitung durch die Freudenberg FST GmbH (FST) informieren. Wir verwenden Microsoft Dynamics für das Kundenbeziehungsmanagement sowie zusätzliche KI-gestützte Dienste der Aliru GmbH innerhalb der Kundenkommunikation und für Steuerungszwecke. Microsoft Dynamics 365 ist ein Dienst von Microsoft Corporation, One Microsoft Way, Redmond, WA 98052-6399, USA, und ALIRU Services werden durch die Aliru GmbH, Julius-Hatry-Strasse 1, 68163 Mannheim, Deutschland erbracht. Mit beiden Unternehmen wurde eine Vereinbarung zur Auftragsverarbeitung geschlossen, welche den Schutz der Kundendaten sicherstellt.
Alle KI-generierten Informationen unterliegen Kontrollpflichten auf Vollständigkeit, Richtigkeit und Aktualität durch FST.


1. Zweck der Datenverarbeitung
Wir verwenden "Microsoft Dynamics" und KI-gestützte Dienste von ALIRU zur Dokumentation der Kommunikation mit Bestandskunden und potenziellen Neukunden der Freudenberg FST GmbH und seinen zugehörigen legalen Einheiten innerhalb der Geschäftsgruppe. 

Verantwortlicher gemäß Art. 4 Abs. 7 EU-Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) ist

Freudenberg FST GmbH
Höhnerweg 2 - 4
69469 Weinheim/Bergstraße, Deutschland
Telefon: + 49 (0) 6201 - 80-66 66
Fax: + 49 (0) 6201 - 88-66 66
E-Mail: info[at]fst.com

Sie können unseren Datenschutzbeauftragten unter folgender Adresse erreichen:
legitimis GmbH
Ball 1
51429 Bergisch Gladbach, Deutschland
Tel.: +49 (0) 2202 28 941-0
E-Mail: dataprotection-FST[at]legitimis.com

2. Verarbeitung personenbezogener Daten:
Bei der Nutzung von "Microsoft Dynamics" und KI-gestützter Dienste von ALIRU werden verschiedene Arten von Daten verarbeitet. Folgende personenbezogene Daten werden verarbeitet:

Kontaktdaten: Kontaktdaten wie Emailadresse, Telefonnummer, Anschrift des Unternehmens
Kommunikationsdaten: Aufzeichnungen von Gesprächsprotokollen, Besprechungsnotizen, Übersetzungsdaten 
Steuerungsdaten: Zuweisung von Aufgaben, Entscheidungen, Auftragsdaten

Eine automatisierte Entscheidungsfindung im Sinne von Art. 22 DSGVO findet nicht statt.

Rechtsgrundlage
Die Rechtsgrundlage für die Verarbeitung durch Microsoft Dynamics ist das berechtigte Interesse gemäß Art. 6 Abs. 1f DSGVO an einem effizienten geschäftsgruppenweiten Kundenbeziehungsmanagement.
Die Rechtsgrundlage für die Erhebung von Kommunikationsdaten, erhoben während Teams-basierten Gesprächen mit Ihnen ist Ihre persönliche Einwilligung gem.  Art. 6 Abs. 1a DSGVO. Sie werden vor Start des Gespräches aktiv um Ihre Einwilligung zur Aktivierung der KI-basierten Funktionalitäten (Sally KI Meeting Agent) gebeten. Auch während des Gesprächs können Sie um Deaktivierung bitten.  

Empfänger / Datenübermittlung
Personenbezogene Daten, die im Zusammenhang mit dem Kundendatenmanagement in Microsoft Dynamics 365 erhoben werden, werden grundsätzlich von der Microsoft Corporation im Auftrag verarbeitet. Zusätzlich erhobene Daten im Rahmen der Nutzung von Sally werden durch die ALIRU GmbH im Auftrag verarbeitet. 

Datenverarbeitung außerhalb der Europäischen Union
Eine Datenverarbeitung außerhalb der Europäischen Union (EU) findet nicht statt. Die Speicherung von Daten findet auf Rechenzentren von Microsoft und ALIRU innerhalb der Europäischen Union statt.

3. Ihre Rechte als betroffene Person
Sie haben das Recht, über die Sie betreffenden personenbezogenen Daten informiert zu werden. Sie können uns jederzeit um Auskunft bitten.

Im Falle einer Auskunftsanfrage, die nicht schriftlich erfolgt, bitten wir um Ihr Verständnis, dass wir einen Nachweis verlangen können, der belegt, dass Sie die Person sind, für die Sie sich ausgeben.

Darüber hinaus haben Sie das Recht auf Berichtigung oder Löschung oder auf Einschränkung der Verarbeitung, soweit Ihnen dies gesetzlich zusteht.

Schließlich haben Sie das Recht, der Verarbeitung im Rahmen der gesetzlichen Bestimmungen zu widersprechen.

Sie haben auch das Recht auf Datenübertragbarkeit im Rahmen der Datenschutzvorschriften.

4. Löschung von Daten
Grundsätzlich löschen wir personenbezogene Daten, wenn keine Notwendigkeit für eine weitere Speicherung besteht. Eine Notwendigkeit kann insbesondere bestehen, wenn die Daten noch zur Erfüllung vertraglicher Leistungen, zur Prüfung und Gewährung oder Abwehr von Garantie- und Gewährleistungsansprüchen benötigt werden. Im Falle gesetzlicher Aufbewahrungspflichten kommt eine Löschung erst nach Ablauf der jeweiligen Aufbewahrungspflicht in Betracht.

5. Beschwerderecht bei einer Aufsichtsbehörde
Sie haben das Recht, sich über die Verarbeitung personenbezogener Daten durch uns bei einer Datenschutzaufsichtsbehörde zu beschweren.
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